
یادی  پرسپولیس بعد از کسب دو جام در فصل گذشته با اتفاقات حاشیه ای ز
مواجـــه شـــد که اجازه نداد این تیم رونـــد موفقیت آمیزی را در رقابت های لیگ 
قهرمانان داشـــته باشـــد و این درحالی بود که در گروه چندان ســـختی هم قرار 
نداشـــت. البته بعد از قرعه کشـــی مسابقات خیلی ها فکر کردند هم گروه شدن 
پرسپولیس با تیم های النصر عربستان، الدحیل و استقلال تاجیکستان یعنی 
قرار گرفتن در گروه مرگ اما با شروع مسابقات مشخص شد که فقط النصر تیم 
قدرتمند و حریف سرســـختی برای سرخپوشـــان بود، حتی اگر پرســـپولیس در 
تهران موفق به شکست الدحیل می شد از گروهش صعود می کرد اما شکست 
برابر این تیم شوک بزرگی را به یحیی گل محمدی و تیمش وارد کرد. جالب اینکه 
الدحیل در همان مقطع شرایط خوبی را در لیگ ستارگان قطر تجربه نمی کرد و 
بعد از شکست پرسپولیس نیز همچنان به روند نزولی خود ادامه داد و هم اکنون 
کامی بود که باعث  در رده ششم جدول ستارگان قطر قرار دارد. درواقع همین نا
شد تعدادی از هواداران پرسپولیس علیه گل محمدی شعار سر دادند و برخی 
کتیکی رسیده  کارشناسان نیز اعتقاد داشتند او در پرسپولیس به بن بست تا
است. در همین راستا یحیی بعد از پایان نیم فصل از سمت خود کنار رفت و 
مدیریت باشگاه پرسپولیس برای اینکه تیمش در کورس بماند سراغ گزینه هایی 
چون برانکو ایوانکوویچ و علی دایی رفت. در این بین پاسخ هر دو مربی منفی 
کامی در جذب ســـرمربی خارجی نامدار به اوســـمار  بود و رضا درویش بعد از نا
ویرا اعتماد کرده و سعی کردند به جای هزینه برای سرمربی جدید تیم شان را 

از در چند پست تقویت کنند. 

 اعتماد به اوسمار به طور موقت
مدیریت باشـــگاه پرســـپولیس با این تفکر ســـراغ اوســـمار رفت که با او بتواند 
حداقل ســـهمیه حضور در رقابت های آســـیایی را کسب کند و در تابستان نیز 
هدایت تیم را به یک مربی بهتر و نامدار تر بســـپارد. در همین راســـتا اوســـمار 
در برنامه کوتاه مدت مدیریت باشـــگاه پرســـپولیس جای داشـــته و دارد و رضا 
درویش همچنان تفکر دیگری در ذهن خود دارد. اما واقعیت امر این است که 
حداقل تا اینجای نیم فصل دوم پرسپولیس با اوسمار حسابی متحول شده و 
تیمی به مراتب جذاب تر و هجومی تر از نیم فصل اول اســـت. از این رو اوســـمار 
تا الان توانسته مدیریت باشگاهش را نسبت به خود امیدوارتر کند تا در بخشی 
از پروژه تابســـتانی اش قرار بگیرد. اما روندی که پرســـپولیس با اوســـمار درپیش 
گرفته باید ادامه پیدا کند و به هدف برسد. همین بازی پیش روی پرسپولیس 
مقابل اســـتقلال می تواند یک آزمون جدی برای اوســـمار باشـــد. آزمونی که اگر 
اوسمار از آن سربلند بیرون بیاید آن وقت ممکن است با پیشنهاد باشگاه برای 
تمدید قرارداد مواجه شـــود. درحال حاضر قرارداد او تا پایان این فصل اســـت و 
پیروزی در دربی می تواند یکی از اتفاقاتی باشـــد که باعث شـــود معادلات در 

پرســـپولیس برهم بریزد. درصورتی که اوســـمار این فرصت را از دســـت بدهد آن 
وقت باید با پرسپولیس حداقل یک جام بیاورد تا سرمربی این تیم باقی بماند، 

در غیر این صورت بعید است در پروژه تابستانی درویش 
جایی داشته باشد. 

 دایی مرد اول پروژه تابستانی درویش؟
رضا درویش از طرفداران سرسخت علی دایی است و ارتباط 

خوبی با وی دارد. او از زمانی که به پرسپولیس آمد به دنبال 
این بود که دایی را به عنوان سرمربی سرخپوشان معرفی کند. 

در سال اول مدیریتش وقتی پرسپولیس با یحیی هیچ جامی را 
به دست نیاورد، منتظر استعفای او بود تا سریعا دایی را جایگزینش 

کند اما یحیی از این مساله باخبر شد و اعلام کرد که می خواهد تا پایان 
قرارداد سه ساله اش در پرسپولیس بماند. در همین راستا یحیی ماند و با 

پرسپولیس در یک فصل دو جام کسب کرد. او برای ماندن در جمع سرخپوشان 
تکلیفی قرار  دچار تردید شـــد و چند هفته ای نیز باشـــگاه پرســـپولیس را در بلا
داد تا درویش بار دیگر فرصت پیدا کند با دایی وارد مذاکره شـــود اما مجددا 
یحیی تصمیمش این بود که به قراردادش احترام گذاشته شود و در تیم بماند. 
یحیی این انتظار را داشـــت که درویش بعد از کســـب دو جام به وی پیشنهاد 
تمدید قرارداد را بدهد که این اتفاق رخ نداد و تنش ها بین این دو آغاز شد تا 
در نیم فصل به جدایی یحیی ختم شد. این بار هواداران پرسپولیس خواهان 
بازگردان برانکو ایوانکوویج به پرسپولیس شدند اما درویش گزینه اولش دایی 
بود اما شهریار ترجیح داد جانشین یحیی نشود و در ادامه، مذاکرات با برانکو 
هم نتیجه مثبتی درپی نداشـــت. اما در پروژه تابســـتانی درویش برای ساختن 

تیمی قدرتمند و به ادعای خودش در سطح مدعی بودن برای قهرمانی آسیا، 
همچنان دایی گزینه اول او برای سرمربیگری پرسپولیس است. شهریار در 

تازه ترین صحبت هایش به دو نکته بسیار مهم اشاره کرد؛ اول اینکه برای 
بازگشت به فوتبال دیگر ممنوع الکار نیست و هر زمان بخواهد می تواند 
کید کرد که به هیچ عنوان اعلام  به دنیای مربیگری برگردد. او همچنین تا
بازنشســـتگی نکرده و یک روز به فوتبال باز خواهد گشـــت. اظهارنظری 
که خیلی ها آن را بازگشت زودهنگام او به فوتبال تعبیر کردند. نزدیکان 
درویش مدعی اند که او برای اینکه تابستان دایی را به پرسپولیس بیاورد 

بسیار مصر است. 

 درویش ماندنی است؟
آنچه در مورد پروژه تابستانی درویش به آن اشاره داشتیم، مستلزم این است 

که او خودش در پرسپولیس به کارش ادامه دهد. درویش برای اینکه به کارش 
یادی در همین زمستان داشت و  در باشگاه پرسپولیس ادامه دهد لابی های ز
همچنان مدعی است که برنامه های اقتصادی برای این باشگاه دارد و مصمم 
است آنها را اجرایی کند. اما در صورت تغییر مالکیت باشگاه پرسپولیس شرایط 
پیچیده خواهد شد. در شرایط فعلی همه چیز در واگذاری مالکیت قرار است 

به صورت ســـریع اتفاق بیفتد تا باشـــگاه پرسپولیس بتواند اسنادی را به کمیته 
صـــدور مجـــوز حرفه ای ارائه دهد و این مجـــوز را بگیرد اما معرفی هیات مدیره 
جدید و تصمیم گیری در مورد مدیریت باشگاه به ماه های آینده موکول خواهد 
شد. در چنین شرایطی احتمال اینکه درویش تا پایان این فصل به کارش ادامه 
یاد است. در این مدت باید دید او حاضر خواهد شد قرارداد اوسمار را  دهد ز
تمدید کند یا نه. او در مورد یحیی گل محمدی این کار را حتی بعد از کسب 
دو جام در یک فصل نکرد و همچنان هدفش آوردن علی دایی بود و باید دید 

این بار شرایط در پرسپولیس به چه شکل پیش خواهد رفت. 

 ، بیست ونهمین دوره رقابت های لیگ دسته اول تکواندو باشگاه های کشور
14 اسفند ماه با قهرمانی دانشگاه آزاد اسلامی به پایان رسید تا شاگردان رضا 
ایمانزاده قدیمی ترین جام تکواندو ایران را بالای سر ببرند. ایمانزاده ملی پوش 
سابق تکواندوی ایران و سرمربی تیم دانشگاه آزاد در حال حاضر در تیم 
کی در حال تدارک آرین سلیمی برای  ملی به عنوان مربی در کنار مجید افلا
حضور در مسابقات کسب سهمیه المپیک قاره آسیا است. او در گفت وگو با 
»فرهیختگان« درخصوص رقابت های این فصل جام نقش جهان، قهرمانی 

این تیم و شرایط تیم ملی تکواندو صحبت کرد که در ادامه می خوانید. 

قدیمی تریـــن تورنمنـــت تکواندوی ایران با قهرمانی دانشـــگاه آزاد به پایان رســـید. 
رقابت های این فصل را چطور ارزیابی کردید؟

، ســـه ســـال اخیر به دلایل مختلف روی ســـکو قرار نگرفته  با توجه به اینکه در دو
بودیم، با مدیریت صحبت کردیم تا با جوان گرایی به دنبال پوست اندازی باشیم. 
ما ســـال گذشـــته بازیکن درجه یک نداشتیم و حتی برای سال جاری بازیکنان 
درجه دو ما نیز جدا شدند و به تیم های دیگر پیوستند. در این شرایط تیمی با 
میانگین سنی 19، 20 سال جمع کردیم و دو هدف را نیز دنبال کردیم. اول اینکه 
در لیگ نقش جهان ســـکو کســـب کنیم که خدا را شـــکر با قهرمانی همراه شد و 
دوم اینکه در لیگ برتر حضور آبرومندانه ای داشـــته باشـــیم و در رده های میانی 
قرار بگیریم. همچنین به دنبال این بودیم تا بازیکنان ما حداکثر بازی ها را انجام 
بدهند. با توجه به اینکه رقابت های لیگ برتر از فصل جاری به صورت گرندپری 
برگزار شد، کمتر شانس این را داشتیم تا بازیکنان ما به فینال بیایند و در یک روز 
چهار بازی انجام بدهند. بر همین اساس بازیکنان لیگ نقش جهان خود را در 
لیگ برتر نیز بازی دادیم که اعتمادبه نفس کسب کنند و برای سال آینده با شرایط 

بهتر در لیگ برتر بازی کنند. 

پس با این شرایط از عملکرد تیم راضی هستید؟
هدفگذاری ما قهرمانی لیگ نقش جهان و حضور خوب در لیگ برتر بود که خدا 
را شـــکر به این مهم رســـیدیم. از همه مهم تر دنبال کشـــف استعداد بودیم تا برای 
سال آینده همانند گذشته ستاره به تکواندوی ایران معرفی کنیم. در طول 25 سال 
حضور دانشگاه آزاد در لیگ برتر همیشه بازیکن ساز بودیم. میرهاشم حسینی، 
، علیرضا نصرآزادانـــی و محمد باقری معتمد از  ســـعید رجبی، آرمیـــن هادی پور
نوجوانان به تیم ما آمدند و قهرمان آســـیا و جهان شـــدند و حتی مدال المپیک 
گرفتند. هیچ وقت دنبال این نبودیم که به یک ستاره پول بدهیم تا برای ما بازی 

کند تا قهرمان شویم. 

دانشگاه آزاد سالیان گذشته همواره روی سکوی قهرمانی یا نایب قهرمانی مسابقات 
لیگ برتر تکواندو بود. چه اتفاقاتی باعث شـــد تا دانشـــگاه آزاد در لیگ برتر روی 

سکوی قرار نگیرد؟

همان طور که گفتم امسال بازیکنان اصلی خود را به تیم شهرداری ورامین، مس 
کرمان و نفت فرســـتادیم. اولین و آخرین دلیل آن نیز این بود که با ورود تیم های 
صنعتی مثل نفت، مس و شهرداری مبالغ قراردادها بالا رفت. حتی شرایط تدارکاتی 
آنها نیز بهتر بود و همین مسائل باعث شد تا بازیکنانی که در تیم ما رشد پیدا 
کردند، به این تیم ها بروند. به هر حال این بازیکنان جوان هســـتند و باید درآمد 
داشـــته باشـــند. همه این موارد باعث شـــود تا نتوانیم در زمینه مالی و تدارکاتی با 

تیم های صنعتی رقابت کنیم. 

از مبالغ قرارداد بازیکنان لیگ برتری اطلاع دارید؟
بودجـــه تیـــم ما با 30 بازیکن کـــه در دو لیگ بازی می کردیم به جرات اندازه مبلغ 
قرارداد دو بازیکن نفت نبود. سقف قرارداد ما بالا نبود اما شنیدیم برخی تیم ها تا 
500 میلیون تومان نیز به بازیکنان پرداخت کردند. تفاوت ها خیلی زیاد است. 
تیم های نفتی بازیکن برند را با پول در اختیار می گیرند اما ما هیچ وقت حاضرخور 
نیستیم و سعی کردیم بازیکن ساز باشیم و به ورزش کشور کمک کنیم. در کنار 
آن جوانانی که تازه وارد دانشـــگاه شـــدند، حداقل این فرصت را از لحاظ ورزشـــی 

دارند تا زیر پرچم دانشگاه آزاد بازی کنند و شاغل شوند. 

شرایط تیم ملی تکواندو را برای کسب سهمیه دوم چگونه می بینید؟ 
کی تحویل گرفتیم. در آن مقطع  ما حدود ســـه ماه پیش تیم ملی را به همراه افلا
سهمیه ای نگرفته بودیم و بهترین رنکینگ ما نهم بود. با این شرایط امیدوار بودیم 
حداقل یک سهمیه از طریق رقابت های گرندپری کسب کنیم اما متاسفانه در یک 
رویداد نتوانستیم حضور داشته باشیم. در رویداد اردن نیز که من حضور نداشتم 
کی به تازگی تیم را گرفته بود، نتایج خوبی نگرفتیم. مهدی  با توجه به اینکه افلا

حاجی موسایی می توانست با کسب مدال طلای تورنمنت اردن و صرف حضور 
در گرندپری منچستر وارد المپیک پاریس شود، اما متاسفانه در مسابقات اردن 
به دلیل آسیب دیدگی نتوانست مدال کسب کند و در منچستر نیز به دلیل عدم 
صدور روادید نتوانستیم حضور داشته باشیم. تنها فرصت ما مسابقات گرنداسلم 
بود که مهران برخورداری توانست از این مسابقات سهمیه المپیک پاریس را کسب 
کند. در این شـــرایط دیگر تنها شـــانس یک ســـهمیه از طریق مسابقات قاره ای را 
داشتیم. بعد از رویدادهای مختلف نیز کمیته فنی به این نتیجه رسید در وزن 
80+ کیلوگرم، آرین سلیمی را به مسابقات اعزام کنیم. مسابقاتی که 25 اسفند 
ماه در چین برگزار خواهد شد و امیدوارم بتواند در این مسابقات سهمیه کسب 

کند تا با دو نماینده در پاریس حضور داشته باشیم. 

شرایط سلیمی برای کسب سهمیه مناسب است؟ 
شرایط بسیار خوبی دارد و ما از عملکرد او راضی و به کسب سهمیه امیدوار هستیم. 

در صورت کســـب ســـهمیه سلیمی، چقدر امیدوارید در المپیک پاریس بعد از دو 
دوره ناکامی مجددا به مدال برسیم؟ 

پیش بینی کسب مدال در المپیک خیلی سخت است. حتی با رنکینگ یک 
وارد المپیک شدیم اما درنهایت نتوانستیم به مدال برسیم. با این شرایط ناامید 
نیستیم و خیلی امیدواریم. بعد از کسب سهمیه باید تلاش شود و دست به دست 
هم بدهیم و کل جامعه تکواندو کمک کند تا با یک یا دو مدال به روزهای خوب 
تکواندو بازگردیم. دو دوره است ما مدال در المپیک نگرفتیم و جامعه تکواندو 
حالا انتظار مدال دارد و اصلا به اینکه تکواندو از المپیک مدال نگیرد، متقاعد 

نخواهند شد. امیدوارم این انتظار در پاریس برآورده شود. 

بررسی پروژه تابستانی درویش برای نیمکت پرسپولیس

اوسمارمعادلاترابرهممیزند؟

رضا ایمانزاده در گفت وگو با »فرهیختگان«: هدف ما قهرمانی جام نقش جهان بود که به آن رسیدیم

توانرقابتمالیباتیمهایصنعتیرانداریم
 دانشگاه آزاد همیشه بازیکن ساز بوده است                     تکواندو باید با کسب مدال در المپیک پاریس به روزهای خوب بازگردد 
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

مهدی منصرف
خبرنگار

شوک خانگی به مورایس و سپاهان

پرسپولیس
همفولادرابردوهمبیرورا

نوزدهمیـن هفتـه رقابت هـای لیـگ برتـر فوتبـال بـا اتفاقـات عجیـب و 
یـادی همـراه بـود. در اصفهـان سـپاهان کـه به نظر می رسـید  حواشـی ز
ی را  کار چنـدان سـختی برابـر پیـکان نـدارد بـا نتیجـه 3 بـر 2 ایـن بـاز
کامی هـای مورایـس در لیـگ همچنـان ادامه داشـته  باخـت تـا رونـد نا
باشـد. اشـتباه دور از انتظـار نیازمنـد در نیمه نخسـت باعـث شـد تـا 
سـرمربی پرتغالـی در بیـن دو نیمـه او را تعویـض کنـد و در نهایـت هـم 
بـا اخـراج برایـان دابـو در دقیقـه 50 پیـکان توانسـت گل برتـری را زده 
و دومیـن بـرد فصـل خـود را کسـب کنـد. در تهـران نیـز پرسـپولیس در 
ی که آنها هم از اشتباه عجیب گلر ملی پوش خود ضربه خوردند  روز
در نهایـت فـولاد را بردنـد تـا بـا بـرد و البتـه بـدون مدافـع ملی پـوش خـود 
برای دربی 103 آماده شوند. گل به خودی های بیرانوند و عبدالکریم 
، کنعانی و ترابی پاسـخ داده شـد  حسـن با گل های اورونوف، آل کثیر
ی را قرمزهـا 4 بـر 2 ببرنـد. بـا ایـن حـال اوسـمار بـرای دربـی  تـا ایـن بـاز
یافت کارت زرد چهارمش در این فصل از دست  کنعانی را به دلیل در
ی حسـاس ایـن هفتـه بـه  داد و ایـن مدافـع ملی پـوش نمی توانـد در بـاز
یـان که با  میـدان بـرود. فـولاد در ایـن دیـدار از دقیقـه 65 بـا اخـراج نجار
ی را دنبال می کرد.  دسـت مانع از گل شـدن توپ شـده بود 10 نفره باز
ی راهـی رفسـنجان شـده بود  کتـور هـم کـه بـرای کسـب 3 امتیـاز بـاز ترا
گردان  بـا وجـود اینکـه بـا یـک گل از مـس پیـش بـود در نهایـت برابـر شـا
محرم نویدکیا که هفته پراسترسی را به دلیل مشکلات مالی پشت سر 
ی یـک- یـک رسـیدند و 2  گذاشـته بودنـد در آخریـن دقیقـه بـه تسـاو
امتیـاز حسـاس را از دسـت دادنـد تـا از کـورس قهرمانـی دورتـر شـوند. 
، شگفتی سـاز ایـن فصـل پـس از چنـد نتیجـه ضعیـف در  شـمس آذر
ک 2 بر یک  شـروع نیم فصل دوم موفق شـد در خانه برابر آلومینیوم ارا

بـه برتـری رسـیده و شـرایطش را بهتـر کنـد. 

معمایی که فقط فدراسیون فوتبال آن را حل می کند

تعیینتکلیفنمایندههایایران
درلیگالیت

رقابت های باشـگاهی در آسـیا از سـال آینده با تغییرات انجام شـده 
از سـوی کنفدراسـیون فوتبال آسـیا با شـکل و شـمایل جدیدی برگزار 
خواهـد شـد. بـر همیـن اسـاس و طبـق اعـلام AFC ایـن رقابت هـا از 
 AFC فصـل جدیـد در 3 سـطح و بـا نام هـای الیـت، لیـگ قهرمانـان و
CUP برگـزار می شـود. نکتـه قابل توجـه اینکـه بـا سـقوط لیـگ ایـران در 
رنکینـگ موسـوم بـه رنکینـگ MA بـه رده چهـارم منطقـه غـرب آسـیا 
اینطـور پیش بینـی می شـود کـه تعـداد نماینـدگان باشـگاهی ایـران در 
لیـگ الیـت در فصـل بعـدی یـک سـهمیه کاهـش پیـدا کنـد و ایـن 
سـهمیه بـه اماراتی هـا برسـد. بـر همیـن اسـاس و تـا قبـل از سـقوط 
لیـگ ایـران بـه رده چهـارم و بـا اعـلام مقامـات غیررسـمی، فوتبـال 
باشگاهی ایران برای لیگ الیت در فصل 2025 - 2024، دو به اضافه 
یـک سـهمیه داشـت، بـه ایـن ترتیـب کـه قهرمـان و نایب قهرمـان ایران 
به عنوان سهمیه های مستقیم و قهرمان جام حذفی به عنوان سهمیه 
پلـی آف در رقابت هـای فصـل آینـده در لیـگ الیـت حضـور خواهنـد 
داشـت امـا بـا اخبـار جدیـدی کـه رسـانه های اماراتـی منتشـر کرده اند 
به نظـر می رسـد ایـن معادلـه تـا حـدی تغییـر کـرده باشـد. بااین حـال 
کـی اسـت کنفدراسـیون فوتبـال آسـیا تکلیـف  برخـی شـنیده ها حا
تعداد نمایندگان ایران را برای فصل آینده در لیگ الیت را مشخص 
کـرده و در نامـه ای ارسـالی بـرای فدراسـیون کشـورمان ایـن موضـوع را 
تعیین تکلیـف خواهـد کـرد. هرچنـد به نظـر می رسـد ایـن نامـه تـا امروز 
برای فدراسیون ارسال شده باشد اما هنوز اطلاع رسانی در این زمینه 

از سـوی فدراسـیون صورت نگرفته اسـت. 

 وقتی گولسیانی کادرپزشکی پرسپولیس را 
قبول ندارد

بیخبریقرمزهاازمدافعگرجستانی
ی پرسـپولیس مقابـل ذوب آهـن دچـار  گولسـیانی در بـاز گئورگـی 
ینـه خـودش و بـا  مصدومیـت شـد و بعـد از آن تصمیـم گرفـت بـه هز
هماهنگی با مدیر تیم راهی کشورش شود تا در گرجستان به درمان 
مصدومیـت نه چنـدان شـدید خـود بپـردازد. ایـن درحالـی اسـت کـه 
کلینیـک باشـگاه پرسـپولیس کامـلا مجهـز بـه وسـایل روز دنیاسـت 
اما در این مورد باخبر شدیم بعد از طولانی شدن مصدومیت برخی 
... بـه  یکنـان پرسـپولیس، ازجملـه میـلاد سـرلک، وحیـد امیـری و باز
پزشـکی  کادر گولسـیانی نسـبت بـه  خاطـر آسـیب دیدگی مشـابه، 
ی دیگـر خـود بی اعتمـاد شـده و بـه همیـن  تیمـش ماننـد چنـد همبـاز
خاطـر تصمیـم گرفتـه راهـی کشـورش شـود. ضمـن اینکـه در ایـن مورد 
نه کادرفنی با او مخالفت کرد و نه باشگاه پرسپولیس. او هزینه های 
سفرش را نیز خود متقبل شد. نکته جالب توجه اینکه در پرسپولیس 
هیچ کس از زمان بازگشت گولسیانی مطلع نیست. برخی مسئولان 
این باشگاه خبر از بازگشت او در پنجشنبه هفته گذشته دادند که 
ایـن اتفـاق رخ نـداد. روز گذشـته هـم وقتـی پیگیـر ایـن ماجـرا شـدیم، 
شـنیدم کـه چـون گولسـیانی قـرار اسـت بلیـت بازگشـتش را خـودش 
تهیه کند در باشگاه از زمان بازگشت او مطلع نیستند. به هرحال با 
محرومیـت محمدحسـین کنعانـی زادگان از دربـی 103 قطعـا اوسـمار 
ی نیـاز دارد و بایـد  بیـش از هـر زمـان دیگـری بـه گولسـیانی در ایـن بـاز
کـه گولسـیانی را گرجسـتان تحـت درمـان دارد زمـان  دیـد پزشـکی 
بازگشـت او به میادین را چه زمانی اعلام می کند. آنچه مسـلم اسـت 
در ایـن مـورد کادر پزشـکی پرسـپولیس تصمیم گیرنـده نخواهنـد بـود. 

قنبرزاده: مجمع 22 یا 23 اسفند برگزار می شود

برایدربیفقطماتصمیمگیرنیستیم
منصـور قنبـرزاده، نایـب رئیـس دوم فدراسـیون فوتبـال دربـاره بحـث 
تغییـر زمـان دیـدار تیم هـای اسـتقلال و پرسـپولیس در چهارچـوب 
گر قرار باشد تغییراتی حاصل  هفته بیستم لیگ برتر اظهار داشت: »ا
ی مسـابقه فقط برعهده  شـود، سـازمان لیگ اعلام خواهد کرد. برگزار
سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال نیست و نهادهای دیگر مسائل را 
بررسـی می کنند و براسـاس آن تصمیم گیری می شـود. سـازمان لیگ 
یـت می کنـد و بررسـی خـارج از آن بـا  داخـل مسـتطیل سـبز را مدیر

نهادهـای دیگر اسـت.«
ی دربـی گفـت: »واقعـا در  ی در مـورد تعویـق 24 سـاعته زمـان برگـزار و
یـان جزئیـات نیسـتم،  یـان نیسـتم. صادقانـه بگویـم چـون در جر جر
کنـم.« نایـب رئیـس دوم فدراسـیون فوتبـال و  نمی توانـم صحبـت 
ی مجمـع فدراسـیون فوتبـال  سرپرسـت سـازمان لیـگ راجع بـه برگـزار
تصریح کرد: »مجمع بیست ودوم یا بیست وسوم اسفند ماه به صورت 

آنلایـن برگـزار خواهـد شـد.«

اخبار کوتاه


